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ÅM 4: Politiske uttalelser 

 

 

Uttalelse nr. 1: 
 
Forslagsstiller: Frode Røynesdal/styret i Bergenhus Venstre 
Ja til et grønt og lekende sentrum! 
 
Bergen har i liten grad opparbeidet offentlige utendørs lekeplasser. Vi har mange såkalte 
urbane plasser, som alle har store steindekker til felles. De er ofte nyttige og innbyr til 
begrenset bruk (ferdsel og oppsamlinger av folk ved spesielle arrangement der store 
folkemengder stimler sammen, som 17. mai og andre anledninger). 
 
De få lekeplassene som finnes er som regel perifert beliggende og ikke godt vedlikeholdt. Et 
vedvarende problem er hundefolket som bruker lekeplasser til lufting og toalett for hunder. 
En annen utfordring er rusavhengige og deres bruk av parken.   
 
Institusjoner som Akvariet og VilVite er fine tilbud til byens befolkning, men de er innendørs, 
krever inngangspenger og har begrensede åpningstider. Byfjellene er også en fantastisk 
ressurs, men de er rammene rundt de bebygde delene av kommunen.  
 
Bytrær virker å være et truet innslag i Bergenhus. Trær gir forbedring av luftkvalitet ved å 
produsere oksygen fra drivhusgassen karbondioksid. De bidrar til estetikk, trivsel, variasjoner 
i farge gjennom årstider, symboliserer vekst og liv generelt. Mennesker i bymiljø vil oftere 
foretrekke å være i nærheten av trær enn i vegetasjonsfrie omgivelser.  
 
Trær og grøntområder tilbyd variasjon som kompensasjon til ellers triste, moderne bygg 
med glatte fasader blottet for liv. Trær gir biodiversitet og opptak av vann. Voksne trær 
drikker mye vann og kan dermed bidra til at gressplener blir mindre vasstrukne. Trær er 
gunstig i enhver park.  

 
Bergenhus Venstre vil: 
 

 etablere ordentlige lekeplasser som barn og voksne finner attraktive, for eksempel i 
delen av Byparken mellom Rasmus Meyers allé og Festplassen 

 legge til rette for moderne parker med friske farger og installasjoner 

 sørge for planting av vesentlig mange flere trær i Bergenhus 
 


